
1 

 

 

 

 22/81– 16מספר  שלא מן המניין פרוטוקול מישיבת מליאה 
 

 באולם הישיבות של המועצה. גתשפ"   טבתב ג' 27.12.22 -התקיימה ביום שלישי ה
 

 ראש המועצה   מר זיו דשא                        משתתפים: 

 מ.מ. וסגן ראש המועצה  מר מאיר ואנונו  

 חבר מועצה  מר יהודה ברונר  

  חבר מועצה  מאיר ליאנימר  
 חברת מועצה  גב' תמי ברששת 

 חברת מועצה  גב' צילה רשף 

 חברת מועצה  גב' קרן איילי 

 חבר מועצה  מר בועז יגר 

 

 

 

 מר דודו ברנס 

 

 חבר מועצה 

   

 סגן ראש המועצה  מר צחי ברוך  חסרים: 

 חברת מועצה  גב' פנינה סלומון  

  חברת מועצה  גב' משכית לאופר  
 חבר מועצה  מר אריה פולק 

   

 מזכיר המועצה  מר דני ביתן  נוכחים: 

 מנהלת מחלקת חינוך  ד"ר מרים פאנויאן  
 

 סדר יום:

 דיון בדו"ח מבקר המדינה ואישור המלצות ועדת הביקורת:  .1

 

תקצוב פעילותם של מוסדות חינוך מוכרים שאינם רשמיים והפיקוח עליהם על ידי הרשויות  

 המקומיות. 
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 מציגה את תקציר ההמלצות.  –צילה רשף 

 

 אחראי  סטטוס  הנושא הנדון  

1. 
פער בכיתות מחשבים  

 ואולמות ספורט 

ביקורת  הכחלק מתוכנית צמצום פערים ועדת 

ממליצה למועצה לתת פתרון לתחום אולם  

 ספורט למוסדות אלו 

מחלקת חינוך  

 בשיתוף המתנ״ס 

2.  

 
מוסדות תקצוב   

על  בונה תקצוב נושא לוקה בחסר, כל רשות  

אין תבחינים   .יועץ חיצונידעת  ותפי חו

ברורים מה כולל התקצוב ומה לא )לדוגמא  

אך כן נכלל  2011  -נושא השמירה לא נכלל ב

 . (2021-ב

הוועדה ממליצה לפנות למשרד החינוך  

 .תבחינים ברורים לתקצוב לקבלבדרישה 

 מחלקת חינוך 

3.  
פיקוח על גביית אגרות 

 חוץ 

ניכר כי המועצה כלל לא שולטת   •

בנושא, הוועדה ממליצה לבצע חשיבה  

מחודשת על מנת לוודא גביית אגרות  

חוץ ולוודא את השקעת האגרות 

 . במוסדות אלו

מערבת  גביית אגרות החוץ בהשליטה  •

 .מועצה במתן מענה חינוכי מלאאת ה

 מחלקת חינוך 

4.  
 אי תקצוב מוסד חינוכי

 קהילת בית אל 

ועדת הביקורת עודכנה כי הליקוי טופל 

 . והועברו כספים בהתאם לליקוי בדו״ח 
 גזבר

5.  גביית אגרות חוץ  

יש לבצע בקרה ומעקב אחר גביית אגרות חוץ,  

מציאת מנגנון משותף עם המל״ת על מנת  

 . לוודא גביה בהתאם

 חינוך 

6.  
דו״חות כספיים  

 מבוקרים

אזיי מחובת העמותות   ,בעמותותמאחר ומדובר 

להגיש דו״ח כספי לרשם העמותות, הוועדה  

ממליצה כי המועצה תפעל לקבלת הדו״חות  

 . שמוגשים לרשם

 גזבר

7.  
פיקוח ובקרה על  

 השימוש בתקציבים

על המועצה לבצע פיקוח ובקרה על התקציבים  

למוסדות המתוקצבים  שהמועצה מעבירה

 . לחוק נהריבהתאם 

 גזבר

 

 

8 .  
רישוי ובטיחות מוסדות  

 מוכש״ר 

נדרשת בקרה ומעקב של המועצה על 

 רישיונות הבטיחות של המוסדות 
 חינוך 
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 דיון בסעיפים:

 

 : 1סעיף 

האולמות פעילים מאוד ומשמשים את בתי הספר במהלך שעות הלימוד כך  –מרים פאנויאן 

 . עות אולם פנויותששאין 

כמגרש לשימוש אותם בתי אותו יש מגרש ספורט ברמת צבי שניתן להכשיר  –מאיר ליאני 

 מדוע לא מכשירים את המגרש?  .שנמצאים סמוך למגרש זה ספר

 

 : 2סעיף 

הוכן    2021- בביוזמת המועצה  נקבע סכום קבוע שרץ מספר שנים.    2010בשנת    –זיו דשא  

מקצועי   חיצונישנערך  דו"ח  יועץ  ידי  מ על  אלה  המלצות  בתקצוב  נח.  המועצה  את  ות 

 העמותות. 

 נערך דו"ח על ידי אותה יועצת. 2011- ב –צילה רשף 

קיים בכל    בסעיף הנדון,,  מבקש לציין שמבקר המדינה מעיר על כך שליקויי זה  –זיו דשא  

 .יעקב ולאו דווקא מכוון למועצת זכרוןהמדינה 

בדרישה לבנות תבחינים   הגזברות היא זו שצריכה לפנות למשרד החינוך  –מרים פאנויאן  

 .ארציים

 גזברות צריכים להוביל את התהליך. המקבלת ש  –צילה רשף 

 

 : 3סעיף 

את   הלא גובהמועצה    נוסף.  ח אדםראשית מעקב כזה של גבייה מצריך כ  –מרים פאנויאן  

ואינה מעוניינת לקחת אחריות על נושא זה. מדובר בעמותה פרטית    אגרת תלמידי חוץאותה  

פעיל בתקצוב מוסדות החינוך  וככל שהמועצה תגבה את האגרה היא תצטרך לקחת חלק יותר  

מעבר    .מחויבותזה מיצר  אגרה  גובים את הכש  ,השלכותלהחלטה זו יש    ויש להיערך לכך.

שנותנת   פרטית  עמותה  תחת  נמצאים  הספר  בתי  את  לזאת  ומעסיקה  הספר  לבית  מענים 

 המורים. 

של המחוז לכן ניתן לגבות בהתאם לחוזר מנכ"ל,  דויק  ובישיבה יש מיפוי מבבית ספר פלך  

לשנה בתמורה לכל    ₪ לתלמיד ביסודי  ₪600 לתלמיד על יסודי ו    800  -בכהסכום נעמד  

 וד..כולל שירות פסיכולוגי שאין לנו וע שהם כמובן עולים הרבה יותר השירותים

רשמי שאינו  המוכר  תלמידי  שמרבית  הוא  נוסף  מעלות,  נתון  חוץל תהם    בתיכון  ,  מידי 

מקצועי על כל    –תלמידות מחוץ לזכרון. אני מנהלת איתם קשר פדגוגי    80%להערכתי כ  

 המשתמע מכך, לא מה שקשור למבנים פיזיים.

האם קיים מידע לגבי מהם הסכומים שאמורים להתקבל מאגרת תלמידי חוץ    –מאיר ליאני  

 ומה ההוצאות? 

 למחלקת החינוך.  ל אותם גורמיםלכן צריך צוות משותף מו   –צילה רשף 

 

 

 עוזב את הישיבה  –מאיר ליאני  •
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 .ולהביא להצבעה  מבקש להקריא את ההמלצות הסופיות של הדו"ח –זיו דשא 

 

במספר  " בחסר  לוקה  המוכש״ר  מוסדות  מול  המועצה  ממשקי  כי  מתרשמת  הביקורת  ועדת 

 נושאים:

 תקצוב   .א

 תשתיות   .ב

 בטיחות   .ג

הוועדה ממליצה למנות צוות משותף למל״ת ולמחלקת החינוך אשר יגבש נוהלי בקרה ומעקב 

 על הממשקים בין המל״ת למועצה בהקשר למוסדות המוכש״ר. 

ניכר כי אין הנחיות מקצועיות ברורות הן מהרגולטור והן מהרשות אשר עוסקות בממשקים בין 

 המל״ת למועצה בהיבט הפעלה/מימון/גבולות גזרת האחריות במוסדות המוכש"ר."

 

מבקש לאמץ את ההמלצה של ועדת הביקורת, יוקם צוות ברשות מנהלת מחלקת  - זיו דשא 

 החינוך שיכלול את הגזבר, היועמ"ש ונציג בכיר של המל"ת. 

 ברשויות דומות.  יםלבדוק כיצד פועלבנושא, ישיבה תכונס בטרם כי מבקשת   –צילה רשף 

 המליאה.  תובא לעדכוןהצוות  סיכום החלטות של עבודת  –זיו דשא 

 

 החלטה: 

 . פה אחד  תמאושר ההמלצה  

 

 

 
 רשם: דני ביתן 

 

 

 

 זיו דשא                          דני ביתן                                                                                                                                

 ראש המועצה                   מזכיר המועצה                                               

 העתק: חברי המועצה 

 נוכחים           

 חיפה, משרד הפנים   מחוז           

 31043חיפה  4394משרד מבקר המדינה, אגף ה', ת.ד.           


